
 
 
 
 

8. ročník Číslo 1 
LEDEN 2006 Vydává obec Jetřichov 
 
 

 
Zimní panorama dolní části Jetřichova.  

V pozadí nádherně zasněžené Javoří hory s nejvyšším vrcholem – 
Ruprechtickým Špičákem (880 m n. m.) 

 
 
 



Zápis z veřejného zasedání OZ v Jetřichově 
Datum: 22. 12. 2005 v KD Jetřichov  
(Zahájení 18:30 hod. – Ukončení 21:00 hod.) 

Ověřovatelé zápisu: Vacek S., Fatura J. 
Přítomni členové OZ: Doležal J., Vacek S., Leier P., Vávra A., 
Janoušek A., Fatura J., Zrzavý J. 
Přítomni občané: dle presenční listiny 
Zapisovatel: Falta Karel 
Program jednání: 

1. Kontrola usnesení z veřejného zasedání 13. 10. 2005 
2. Zpráva předsedy finančního výboru 
3. Zpráva předsedy stavební komise 
4. Zpráva starosty obce 
5. Diskuse, usnesení a závěr 

1. Kontrola usnesení z veřejného zasedání ze dne 13. 10. 2005 
Byla provedena kontrola usnesení z veřejného zasedání ze 13. 10. 2005. 

Usnesení bylo ve všech bodech splněno bez připomínek, pouze termín úpravy 
komunikace z Bělidla – na Meziměstí musel být odložen na květen r. 2006 
z důvodů nevhodných povětrnostních podmínek (brzkého zimního období). 
Současně starosta seznámil zastupitele s výsledkem výběrového řízení prodeje 
pozemku č. 120. Vítězem výběrového řízení se stal p. Školník Jan, který splnil 
podmínky řízení a dle podmínek výběrového řízení uhradil obecnímu úřadu 
stanovenou finanční úhradu.   

2. Zpráva předsedy finančního výboru 
Předseda finančního výboru předložil OZ výsledek hospodaření obce  

k 30. 11. 2005. Současně seznámil zastupitelstvo s návrhem úprav rozpočtu roku 
2005, a s návrhem rozpočtového provizoria pro 1.Q roku 1996. Navrhované 
provizorium vychází ze skutečnosti roku 2005 a ponechává zůstatek hotovosti 
na bankovním účtu obce jako rezervu pro zpracování rozpočtu na rok 2006 a je 
platné do přijetí ročního rozpočtu na rok 2006 nejdéle však do 31. 3. 2006.  

3. Zpráva předsedy stavební komise 
Předseda stavební komise seznámil obecní zastupitele s projednanými 

žádostmi občanů na kácení stromů a úpravu pozemků. 



4.  Zpráva starosty obce 
Starosta obce podal informaci o provedeném auditu hospodaření obce a 

s výsledkem tohoto auditu včetně připomínek, ke kterým bude nutné zaujmout 
do příštího zasedání stanovisko. Zároveň vyjádřil kritiku k velké administrativě, 
která je na obec kladena a stěžuje běžnou činnost zaměstnance obce. Jednou z 
připomínek auditu je nutnost vyčíslení cestovních náhrad za služební cesty a do 
usnesení uvádět, že se osoba cestovného zříká. 

Starosta také informoval o provedené kontrole likvidace skládky v lokalitě 
„Pasa“ a o požadavku posílení finanční částky na sanaci skládky od Ministerstva 
životního prostředí. 

Starosta se pozastavil nad nízkou účastí na akci pro důchodce, na kterou byli 
přizvání i ostatní občané. Samotná akce byla velmi zdařilá a nebýt účasti 
milovníků dechové hudby z Hejtmánkovic a Broumova byla by účast žalostná. 
Omluvou může být snad velká nemocnost v tomto předvánočním období. 

Vzhledem k dobré platební morálce občanů za odvoz komunálního odpadu, 
až na některé výjimky, které nelze k úhradě donutit, navrhnul zastupitelům, 
ponechat výši poplatku za odvoz ve výši roku 2005 a upravit případně větší 
postihy pro neplatiče. 

Dále informoval o nutnosti jmenovat do školské rady zástupce obce. 

5. Diskuse 
Seidlová Julie vznesla připomínku k úmyslnému zvýšení ceny za prodej 

pozemku č. 120. Další připomínku vznesla k samovolnému ohraničení pozemku 
novým majitelem, který zřejmě zasahuje do pozemku p. Seidla. Vzhledem 
k tomu, že obec neprovedla vytýčení hranic prodávaného pozemku, budou 
nuceni udělat opatření k napravení skutečností. Nesouhlasí se způsobem prodeje 
i s vyměřením pozemku novým majitelem. 

Pejchalová Květa vznesla připomínku k problémům neplatičů poplatků za 
psy, odvozu komunálního odpadu a nájemného, a jak se bude řešit skutečnost, 
aby bylo možné od neplatičů tyto poplatky vymoci.  

Na připomínky byla starostou obce dána kvalifikovaná odpověď, i jaké 
možnosti má obec pro vymáhání nedoplatků.  

Na závěr roku bylo obcí zúčastněným veřejného zasedání poskytnuto malé 
občerstvení.    

Usnesení z veřejného zasedání OZ v Jetřichově ze 
dne 22. 12. 2005. 

- OZ souhlasí s plněním usnesení z veřejného zasedání ze dne 13. 10. 2005. 
- OZ souhlasí s posunutím termínu opravy komunikace na Bělidle  

k 30. 5. 2006 dle dodatku ke smlouvě.  



- OZ souhlasí s výsledkem výběrového řízení k prodeji pozemku č. 120. (Zápis 
z výběrového řízení je přílohou tohoto zápisu.) 

- OZ souhlasí s plněním rozpočtu k 30. 11. 2005 a s navrženými změnami 
rozpočtu roku 2005, které jsou přílohou zápisu. 

- OZ souhlasí s návrhem provizoria rozpočtu na 1Q r. 2006. 
- OZ souhlasí s provedeným průběžným auditem hospodaření včetně 

připomínek k hospodaření. Do příštího veřejného zasedání bude zpracováno 
opatření k připomínkám. 

- OZ souhlasí s návrhem starosty obce, aby cena za odvoz komunálního 
odpadu zůstala ve stejné výši jako v roce 2005. 

- OZ souhlasí s návrhem jmenovat do školské rady starostu obce p. Doležala 
Jaroslava. 

- OZ souhlasí s dodatkem č. 3 ke smlouvě č. 24610241 o navýšení finančních 
prostředků na likvidaci skládky v lokalitě „Pasa“ a pověřuje starostu 
k podpisu tohoto dodatku. 

Poplatky ze psů a za svoz komunálního odpadu 
Obecní úřad Jetřichov sděluje občanům, že je již možné hradit poplatky ze 

psů – ( 30,- Kč za psa) a rovněž poplatky za odvoz komunálního odpadu, který 
zůstává v nezměněné výši jako v loňském roce. Celoroční platbu lze rozdělit na 
dvě části a to 1 platbu do konce března 2006 a druhou do konce června 2006.  

Svoz popelnic v měsíci lednu 2006 a únoru 2006 
Leden 2006                                     02. 01. 2006     16. 01. 2006    30. 01.2006 
Únor   2006                                     13. 02. 2006     27. 02. 2006   

Cvičení dětí a žen 
Tělovýchovná jednota Sokol by ráda upozornila ženy a děti, které mají zájem 

o cvičení v kulturním domě, že od 10. ledna bylo zahájeno cvičení.  
Cvičí se každé úterý: děti (1. až 7. třída): 16:00 – 17:30 hod.  

                     ženy: 18:00 – 18:00 hod. 

K činnosti sboru dobrovolných hasičů v lednu 
- 21. 1. 2006 se bude konat další ročník hasičského trojboje žáků a 

dorostenců z celého okresu Náchod. Soutěžit se bude od 9:00 hod. 
- 28. 1. 2006 se uskuteční tradiční hasičský ples s vepřovými hody. Obě akce 

budou včas plakátovány. 
- 4. 2. 2006 To bude výroční valná hromada. Členstvo a hosté budou včas a 

řádně pozváni. 
       Výbor SDH 



Úmrtí  
Minulý týden nečekaně zemřel pan Jan Hübner, bývalý ředitel naší základní 

školy. V srpnu loňského roku odešel do starobního důchodu, aby si odpočinul a 
bohužel mnoho odpočinku si neužil. 

Minulý týden nás také opustila paní Božena Machková ve věku nedožitých 
89 let, z Jetřichova č.p. 82 (Lesní domky). V současné době však pobývala 
v pečovatelském domě v Meziměstí. 

 Vyjadřujeme upřímnou soustrast. 
  
 

 
Společenská kronika                       

           
        

Kulturně školská komise při OÚ v Jetřichově si také dovoluje 
oznámit, že svá kulatá výročí 
70 let oslaví 17. ledna   paní Valterová Alena z Jetřichova čp. 216  

80 let oslaví   25. ledna   paní  Schejbalová Marta z Jetřichova čp. 215 

S přáním mnoho zdraví, štěstí a spokojenosti v osobním životě do 
dalších let se připojujeme i my.  

Pěkného věku se dožívá také občanka Jetřichova paní Nováková 
Danuše, která oslaví již 83 let 31. ledna 2006. I jí přejeme hodně 
zdraví a spokojenosti do dalších let. 

 
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       Vydává kulturní, školská a sociální komise při OZ Jetřichov nákladem 200 ks.  

Informace a příspěvky na tel. 491 582 425, 724 224 960  
nebo elektronickou poštou na jetrichov@tiskali.cz,  

případně: falco-vyroba@cbox.cz 


